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incheiat astdzi 08.01.2024 la sediul Consiliului Local Berevoeqti, cu prilejul

linerii qedinlei extraordinare de lucru .

$edinfa incepe la ora 120' , participd 10 consilieri din 13 in funclie.Lipsesc d
nii consilieri Moiceanu George, Pascu Gheorghe qi Schioapa Daniel La gedin{6
participd d-l primar Proca Florin Bogdan , d na secretar general Leca Andra gi d na
contabil Cotescu Diana .$edin!a este legal constituitd, aceasta a fost legal convocat[
de primarul comunei Berevoeqti prin adresa nr.38/04.01.2024.

Preqedintele de qedin![ este d-1. consilier Stana Dumitru carc ia loc la
prezidiu qi prezintd proiectul ordinii de zi:
l.Aprobarea procesului verbal de la qedinta anterioar5.
2.Proiect de hotarare privind acoperirea definitive a deficitului bugetului
se^cfiunii de dezvoltare pe anul2023.
3.Intrebiri gi interpeliri
Se supune la vot proiectul ordinii de zi
unanimitate.

cu toate cele 3 puncte qi este aprobat in

Se trece la pct.l la care d-na secretar general prezint[ procesul verbal al
qedinlei care s-a desfdqurat in data de 28.L2.2023.
D-l Busuioc:Eu am ceva amendamente gi completdri la procesul verbal.Am adus

c0teva amendamente care vd rog s[ fie trecute , la incepuzul primului proiect de

hotdrdre de pe ordinea de zi, adicd taxa de gunoi sd fie Ia 9 lei/memebru, taxa pt
canalizarclgospoddrie sd fie procent din mc gi autoturismele full electrice s[ fie taxa
0, astea trebuiau ingirate acolo dupi care s au supus la vot acolo gi s au clarificat dar
trebuiau mentionate
D-na Leca:in procesul verbal am scris:D na secretar d6 citire amendamentului d lui
consilier Busuioc Gheorghe
D-l Busuioc:Nu scrie nicdieri.Al II lea punct vreau s6 completati acolo, a fost
urmdtoarea intrebare:La ce sumi se ridic6 cele 1 1 sf uri, gi d I primar ne r[spunde:au
fost la pachet in cuantum de 70mii
D-l Primar:Aproximativ, in acegti bani au intrat studiile geo, topo, expertizele qi

verificatorul de proiect
Nemaifiind aduse amendamente este supus la vot procesul verbal qi este aprobat

in unanimitate.
2. Proiect de hotarare privind acoperirea definitive a deficitului bugetului
secfiunii de dezvoltare pe anul2023.
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Sunt prezentate: proiectul de hot[r6re , referatul de aprobare , raportul de specialitate
qi anexele proiectului.Prezint6 d-na contabil Cotescu Diana.
D-na Cotescu:In conformitate cu Ordinul 5389/15.12.2023 pt aprobarea normelor
metodologice privind inchiderea exerci{iului bugetar al anului 2023 in care se

precizeazd cd pdnd, la data de 08.01 .2024 consiliul local prin hotirdre aprobd
acoperirea deficitului sectiunii de dezvoltare lindnd seama de excedentul anu1ui2023
comunicat de Trezoreria C lung.Propun adoptarea acestei hotdrdri pt acoperirea
deficitului in suma de 198 479,03 din excedentul bugetului local al sectiunii de
dezvoltare urrnare a reintregirii excedentului bugetului local utilizatin cursul anului
2023.Aceasta este o regularizarc?n fiecare an trebuie s[ lu6m aceastd hotdrdre pt a
putea inchide anul 2023.
Nemaifiind discutii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdr6re qi cu
unanimitate de voturi pentru (L0) este adoptatl H.C.L. Berevoeqti nr.L din
08.01,2024.
3.intrebiri gi interpetlri
D-l Primar:Referitor la obiectivele de investitii pe care le dorim pt anul acesta qi

voiam s6 v5 intreb dacd sunteli de acord de principiu, dac6 sunteti de acord o s6

ludm legltura gi cu o firm[ sd gtim costurile pt Modernizare qi extindere sediul
primdriei.Dupi cum vedefi sunt birouri unde stau 4-5 persoane in birou, gi mE
gdndeam la o extindere a prim[riei sd o facem in zona cumagazia de lemne sd credm
acolo un birou poate primar, viceprimar gi sa15 de qedinle gi aceast[ sal[ de gedintd

sI facem un hol pe mijloc qi si o transformdm in birou.Dac[ sunteti de acord sau

aveli alt[ idee aqtept propuneri din partea dvs, dar este nevoie.
D-l Busuioc:Din punctul meu de vedere, ce avzim ,ce mai citim fiecare se

preconize azd gi o sd fie sigur o regionalizare.Avdnd in vedere cd dacd se face aceastd

regionalizare nu se gtie unde o s6 fie, mie mi se pare o investilie rapid[, hai s[ vedem
intdi ce se intdmpld cd imediat dupd alegeri o sd spund
D-l Primar:Regionalizarca cu siguranlI va fi fbcutS, dacd va fi flcut6 in urmdtorii 4

ani qi asta inseamnd cd noi ca comunitate vorbesc sE tragem sd fie fbcutd la noi pe

Valea Bratiei pt cd avem foarte mute motive, avem economia necesard li SILDVB
care este un factor foarte pozitiv in a rdmdne sediul la noi.Din punctul meu de vedere
avem toatd susfinerea sd,zic aga gi argumente necesare sd fie sediul la Berevoegti.Eu
v6 spun cd este nevoie de aceastd modernizarc faptpt care a fost luatd in calcul gi de

fostul primar.gtili foarte bine c6nd s a frcut clddirea in spatele c6minului si fie
mutati primdria acolo gi era compartimentat pe birouri de 1 persoand.Nu gtiu dacd

este o investilie foarte mare pe care sd nu qi o asume primdria undeva la 150-200mii

, pt cd este necesar.Era vorba de o extindere de 70-80mp, era o propunere a

mea.Trebuie schimbate toate ugile din primdrie ,ru se mai inchide
niciuna.imp6rtdqesc Ai g6ndirea d lui Busuioc ,de acord, dar pdnd la urm[ dacd va fi
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regionalizare tot va fi un punct de lucru, nu va fi desfiinlatdprimdria.Probabil se va
face qi aici un punct de lucru de incasare taxe qi impozite gi va fi centru acolo
D-l Pduna:Unde adicd?
D-l Primar:De Aninoasa era vorba
D-l P[una:A fost o discu]ie s[ se uneascd Berevoeqti cu Aninoasa dar cu sediul la
Berevoegti nu la Aninoasa,exact dupa g0.Pdrerea mea cI se va face aceastd
regionalizare dar nu cred cI se va face nici in urmdtorii 4 ani.Eu sunt de acord cu
propunerea d lui primar, singura rugdminte ar fi s[ studiali cel mai bun amplsament
gi s5 fie spatiu, e o idee bun6.
D-l Primar:Eu am vrut sd vd anun! de principiu dacd sunteli de acord sd chem6m un
arhitect, un proiectant s[ ne spuni costurile, este necesard aceastl lucrare.
D-l Bumbeneci:$i eu sunt de acord cu extinderea primdriei, sunt de acord cu tot ce
se construieqte in comuna Berevoeqti, este un lucru bun pt comunitatea din
Berevoeqti
D-l Stana:Camerele de sus , ce facem cu ele, e atdta investi{ie acolo
D-l Primar:Nu gtiu dac6 agi fost de curdnd ,este compartimentatd greqit gi nu vom
lua aprobare de la ISU niciodati pt cd nu are l,Zm minim qi scdrile.Este investifia
foarte mare qi sd vedem ce utilitate ii ddm, dacd nu ii ddm o utilitate nu vdd de ce am
investi
D-l Stana:$i ce facem cu ea?
D-l Primar:Hotbrdfi dvs.Nu am prezentat un buget estimativ pt cd nu ne au venit
cotele gi nu gtim exact.Partea de venituri o avem ,partea de cheltuieli cu personalul
vi le putem da dar nu ne au venit incS cotele de la finanle pt sume sdputem creioana
bugetul ,ce pot s5 vd spun este cd bugetul hebuie aprobat pdnd pe 14 februarie.Dacd
aveti obiective de investilii puteli sd ni le dali pe whatsapp ul consiliului local, le
analizdm,le ludm in calcul vedem qi la bani cum ne incadrim cu ele.

Nemaifiind disculii in qedinta de astdzi, preqedintele de qedin!6 declard
inchise lucrdrile acesteia.

$edin{a se incheie in jurul orei t230.
pt'ezentul proces verbal.Drept pentru ca{e s-a incheiat

Consilieri Secretar g/nerul ,
STANA DA1 LECA^ANDRA,
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